
Zápis zo zasadnutia výboru mestskej časti lliavka konaného dňa 30.06.2019 

Výbor na svojom zasadnutí dňa 30.06.2019 prerokoval a určil priority rozvoja mestskej časti 
na roky 2019-2022 nasledovne: 

1. Oplotenie cintorína a vybudovanie ochranného múru od koryta lliavčanského potoka
2. Vybudovanie prístavby hasičskej zbrojnice
3. Doasfaltovanie zostávajúcich úsekov miestnych komunikácií
4. Výmena nevyhovujúcich stÍpov verejného osvetlenia 2ks

Z ďaľších požiadaviek: 

výbor žiada osloviť správcu cesty 3.triedy llava-lliavka SC TSK ohľadom 
nevyhovujúceho stavu komunikácie v niektorých úsekoch. 
doriešenie odpadového hospodárstva v lliavčanskej doline, prehodnotiť formu 
vývozu KO, prejsť na rozmiestnenie malých nádob pre jednotlivé chaty tam kde je to 
možné, zrušiť VOK kvôli neúmernému plneniu a ktoré slúžia na odkladanie odpadu 
pre ľudí, ktorí nie sú obyvateľmi Ilavy 
v rozpočte mesta na rok 2020 alokovať finančné prostriedky na oslavu 90 výročia 
hasičov v lliavke 

V llave-lliavke 30.06.2019 

Ing. Anton Bajzík, predseda' výboru 




